
Møtereferat 
Gruppe: FAU Kvernevik skole 

Møtested: Skolens personalrom 

Møtedato/-tid: 16.04.24 kl. 18.00 - 20.00 

Tilstede: 

Marte Selseng (FAU leder) 

1. trinn: Alf Arnøy 

2. trinn: Janne Melkevik (nestleder) 

3. trinn: Nermine Heikal  

4. trinn: Ivar Ødegaard (sekretær)  

6. trinn: Anne Gehring Hansen 

7. trinn: Aud Undal 

Therese Hauge, Stedfortredende rektor 

Forfall: 

1. trinn: Aleksandra Kuna-Bujas (kasserer) 

3. trinn: Maiken S. Olsen og Kim Nesse 

5. trinn: Øyvind Bjørkelund 

Referent: FAU leder Marte Selseng 
 

Sak nr.:  Ansvar: 

26-24 Referat og innkalling godkjent uten innsigelser  Leder 

27-24 Rektor informerer 

Lene er i utdanningspermisjon, Therese er 

stedfortredende rektor.  

 

Helhetlig skoledag prosjektet: 

- Etter snart to år, avsluttes prosjektet til sommeren.   

- Skolen har klart å beholde flere av de som har vært 

ansatt i prosjektet 

 

Skolestartere: 

- Skolen arrangerer tre besøksdager for skolestartere 

i barnehagen før sommeren 

- Flere av barnehagene har vært på besøk i 

skolebiblioteket. 

Rektor  



- Besøksdag for skolestartere med foreldrene er satt 

til den 7. juni 09.00-11.00 

 

Språkkampanjen: 

- Skolen har hatt en språkkampanje for å fokusere på 

språkbruken blant elevene, både det verbale og det 

nonverbale språket. 

- Skolen har fått gode tilbakemeldinger, og viser 

bedring i språkbruken 

 

Bystyremøte 17.04.24: 

- Therese har blitt invitert til bystyremøtet for å 

snakke om: «Drømmen til Kvernevik skole» 

 

Foreldreforedrag: 

- Skolens ledelse er veldig fornøyd med oppmøtet 

- Skolen har mottatt gode tilbakemeldinger fra flere 

foreldre om et vellykket og interessant 

foreldreforedrag. 

  
28-24 Evaluering foreldremøte 04.04.24 

- Det var et godt oppmøte i forhold til tidligere 

møter. Men med tanke på hvor mange elever det er 

på Kvernevik skole, burde det ha vært mye flere 

foresatte tilstede. 

- Foredrag 

- Elevene hadde det kjempe kjekt med å selge kaker, 

foreldrene deres synes det var en fin måte å få 

ekstra tilskudd til klassekassen. 

- FAU har i likhet med skolen, mottatt veldig mange 

positive tilbakemeldinger. Da med tanke på 

varighet, foredragsholdere, kakesalg og relevant 

tema. 

- FAU ønsker å ha påmelding til neste foredrag. 

 

Leder 

29-24 17. mai 

- Den 05.04.24 videresendte rektor mail fra 17. 

mai komiteen i Kvernevik v/Anita Fister til FAU 

Leder  



leder. Grunnen til dette var at komiteen ønsket å 

låne utstyr som tilhører FAU til gjennomføring av 

17. mai leker. Marte svarte på mailen samme 

dag, da at de selvfølgelig kan låne utstyr, som 

også ble informert om på møtet med komiteen i 

november 2023. To uker senere har vi enda ikke 

fått svar på mail eller hørt noe fra komiteen. 

- Dette ser FAU på som useriøst, det er trist at 

slike situasjoner gjør det vanskelig å få til et godt 

samarbeid i bydelen.  

  
30-24 Saker fra Kommunalt foreldreutvalg (KFU) 

- Vi trenger 2 representanter til styret fra Madla 

bydel, dersom noen har forslag eller ønsker kan 

de henvende seg til Marte Selseng. 

- Oppfordrer alle skoler til å gjennomføre 

foreldremøter på våren (i regi av FAU og 

klassekontakter). Og at det på dette møtet 

velges klassekontakter og FAU representanter 

for neste år. Vi ønsker å gjennomføre dette på 

Kvernevik skole også. Vi må derfor sende ut 

informasjon til klassekontakter. 

  

Leder 

31-24 Skolemat 

Det er delte meninger om denne ordningen, men etter 

drøfting ble det enstemmig vedtatt i FAU at vi ikke 

ønsker skolemat, dersom det ikke er gratis for alle.  

 

Leder 

32-24 Spond som kommunikasjonskanal 

- Så langt har dette fungert veldig bra.  

- Vi har per dags dato 33 medlemmer (det 

mangler fortsatt en god del klassekontakter og 

FAU medlemmer i denne gruppen) 

- Leder skal opprette en egen Spond gruppe for 

hele skolens foresatte. Dette skal fungere som 

en informasjonskanal fra FAU til foresatte. 

Grunnen til dette er at kommunens nye 

Leder  



 

Møtedatoer våren 2024: 

 

Tirsdag 14. mai 2024 

Tirsdag 11. juni 2024 

 

 

 

 

 

 

 

nettsider, ikke gjør det mulig å dele informasjon 

til foreldre fra FAU som tidligere. 

  
33-24 Foreldremøte nye 1. klasseelever 

- Besøksdagen for foresatte og skolestartere er satt 

til den 07.06.24. 

- FAU ser på mulighetene til å arrangere en sosial 

samling for skolestartere med foresatte, for å bli 

bedre kjent med hverandre. Vi venter til skolen har 

delt inn klasser, før vi arrangerer noe. 

 

Nestleder 

34-24 Miljø på skolen 

Det arbeides fortsatt med miljøet på skolen, i form av 

trivselsundersøkelser og gruppearbeid. Dette synes 

FAU er veldig positivt. Vi ønsker at skolen fortsetter å 

ha fokus på dette området. 

 

Leder 

Eventuelt? 

 

Organisering av FAU neste skoleår: 

- Har en runde rundt bordet for å finne ut hvem som fortsette neste år og 

hvem som går ut. Samt organisering neste skoleår. 

 


